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Skrivelse angående klimatutredningar

Stadens klimatstrategi Strategi för fossilbränslefritt Stockholm 2040 antogs år 2016 och består 
av två delar: åtgärder för att uppnå ett etappmål till år 2020 samt insatser för 
fossilbränslefrihet till år 2040. Insatserna till år 2040 togs fram genom ett antal utredningar 
som presenterades i sin helhet våren 2018. Utredningarna går igenom nuläget inom olika 
utsläppsområden och redovisar möjliga åtgärder för att minska utsläppen inom respektive 
område. Resultatet av utredningarna analyserades sedan av en stadsövergripande 
samordningsgrupp.

Följande utredningar gjordes:
1. Plan för avveckling av kolanvändningen i KVV6
2. Nuläge och strategi för utfasning av fossil olja inom Stockholms stad
3. Ökad anslutning till öppen fjärrvärme
4. Fjärrvärmens roll i Stockholms stads strategi för fossilbränslefrihet 2040
5. Minskad energiåtervinning av fossil plast
6. Stockholms framtida biogasbehov
7. Kolsänkor

a. Biokol – en möjlighet att reversera klimatförändringarna
b. Bio Energy Carbon Capture and Storage: möjligheter och potential i 

Stockholm
8. Handlingsplan Fossilbränslefri vägtranspoprtsektor Stockholm
9. Fossilbränslefri sjöfart
10. Handlingsplan för fossilbränslefria arbetsmaskiner
11. Åtgärder för minskad klimatpåverkan – kostnadseffektivitet och synergieffekter
12. Stockholms väg mot fossilbränslefrihet

(Samtliga utredningar går att hitta här: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kommunstyrelsen/mote-2018-04-11#20266)

Sedan utredningarna presenterades har dock arbetet avstannat. Utredningarna skulle vara ett 
viktigt underlag för att inom staden kunna fatta väl underbyggda beslut för att nå stadens mål 
om att Stockholm ska vara fossilbränslefri till år 2040. Några förslag till beslut utifrån 
utredningarna har dock inte presenterats.

Mot bakgrund av ovanstående undrar vi:

 Hur tas klimatutredningarna med i framtagandet av nytt miljöprogram?
 Hur följs de rekommendationer som ej arbetas in i miljöprogrammet upp?
 Kommer någon uppföljning göras av hur väl rekommendationerna i utredningarna 

tagits tillvara?
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